
 

 

 

 

 

 

 

 

Slangerup d. 3-4-2024 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Lærkensten 

  

Mødet blev afholdt d. 3-4-2024 hos Torben           

 

Tilstede var: Torben Sonne, Rugmarken 5. (formand)   

  Torben Rønnebæk Pedersen, Havremarken 15.  (næstformand)  

Søren Jensen, Bygmarken 6.  (kasser)   

    Leif Sillemann, Havremarken 5.  (sekretær)   

Martin Ørgaard, Rugmarken 8.  

 

 

Arbejdsdag: 

• Arbejdsdagen afholdes, som besluttet sidste år, den første lørdag i september.  

I år bliver det så den 7. september. 

• Opgaverne står igen i år på fortsat beskæring af de tilvoksede områder. 

 

Generalforsamling 2024: 

• Afholdes tirsdag d. 23. april kl.19 i multirummet på Lindegårdsskolen. 

• På valg er Martin og Leif, der begge modtager genvalg. 

• Budget gennemgået, hensættelse ændres – 2023 regnskab mangler revisor påtegning. 

• Indmelding af defekter ifm. nedgravning af fibernet skal med som punkt på dagsorden 

• Torben S. står for både indkaldelse og udmelding om at grundejere kan indsendte defekter 

ifm. nedgravning, baseret på oplægget fra Torben R.  

Søren oprette lærkensten-email-adressen trp@laerkensten.dk til Torben R. 

 

Slotsmosen: 

• Torben R. har været i kontakt med gårdejer vedr. det forstoppede afløb fra hans mark (og 

den voksende sø) under Lystrupvej til Slotmosen. Der er nogle uhensigtsmæssige forhold, 

men gårdejer var imødekommende, og villig til at forbedre fraløbet. Men lige nu mangler 

der ikke vand i mosen efter alt den regn, der er kommer de sidste måneder. 

 

 

Sct. Hans aften: 

• Vi prøver at starte arrangementet en ½ time tidligere i år, så det bliver fra kl. 21:00. 

 



 

Legeplads: 

• Jan G. påtog sig på arbejdsdagen at få repareret vippedyret, men vi har ikke hørt mere til 

det.  

• Bænke mangler stadigvæk at få skifte et par rådne brædder. Søren har træ liggende. Måske 

en opgave til arbejdsdagen. 

• Torben S. giver Katrine, Rugmarken 4, grønt lys til at male træværket ved fodboldbanen 

• Klipning af bøgehæk bedømmes i august om det er nødvendigt. Kontakt til havemand 

bruges evt. 

 

 

 


